

+300M² D'ANIMATION

24 PARTENAIRES

NOUVEAUTÉ 2025

ENTREPÔT CONNECTÉ BY G

proxInnov



GLOBAL
INDUSTRIE

ENTREPÔT CONNECTÉ

BY G

5 | SALLE COCKPIT COCKPIT

Pilotez en temps réel grâce à un MES dernière génération et des outils de management visuel pour des décisions éclairées.

Manage in real time thanks to a state-of-the-art MES and visual management tools for informed decision-making.



6 | POSTES DE PICKING PICKING STATIONS

Optimisez votre flux avec trois solutions :

- Tour de stockage : exploite la hauteur du bâtiment.
- Poste ergonomique & cobot : projection, convoyeur gravitaire, assistance robotique.
- Pick2light & tri caméra : efficacité et retour sur investissement rapide.

Optimize your flow with three solutions:

- Storage tower: exploits the height of the building.
- Ergonomic workstation & cobot: projection, gravity conveyor, robotic assistance.
- Pick2light & camera sorting: efficiency and rapid return on investment.



7 | ZONE MANUTENTION & ERGONOMIE HANDLING AND ERGONOMICS ZONE

Automatisation et ergonomie se complètent : exosquelettes, bras zéro G et convoyeurs aériens optimisent confort et productivité avec un retour sur investissement rapide.

Automation and ergonomics complement each other: exoskeletons, zero G arms and overhead conveyors optimise comfort and productivity with a rapid return on investment.



4 | SIMULATION DE FLUX FLOW SIMULATION

Optimisez performance et logistique avant d'investir grâce à la simulation. Elle permet d'anticiper, ajuster et coordonner technologies et partenaires pour une efficacité maximale.

Use simulation to optimise performance and logistics before you invest. It enables you to anticipate, adjust and coordinate technologies and partners for maximum efficiency.



Salle cockpit



5

Simulation de flux



4

Robots mobiles autonomes



3

24 partenaires 24 partners

3 | ROBOTS MOBILES AUTONOMES AUTONOMOUS MOBILE ROBOTS

Agiles et polyvalents, ils transportent bacs, palettes et étagères selon les besoins. AMR à fourches pour les passages étroits, navette AMR pour les bacs, et plateforme forte charge pour livrer les tote-bags aux visiteurs.

Agile and versatile, they transport bins, pallets and shelves as required. Forklift AMR for narrow aisles, shuttle AMR for bins, and heavy-duty platform for delivering tote-bags to visitors.



2 | ILOT DE PALETTISATION PALLETISING ISLAND

Le cobot dépalettise les bacs Europe pour les transférer du Gerbeur AGV aux robots mobiles autonomes, qui les acheminent vers les stations de picking.

The cobot depalletises the European containers, transferring them from the AGV stacker to the autonomous mobile robots, which transport them to the picking stations.



+300 m² d'animation
+300 sqm of activity

8 | INNOVATION LAB INNOVATION LAB

Analyse posturale, exosquelettes, IA pour détection EPI et intrusion, et robot de surveillance : testez les dernières innovations en action !

Postural analysis, exoskeletons, AI for PPE and intrusion detection, and a surveillance robot: try out the latest innovations in action!



9 | SECURITE SECURITY

Robots, visiteurs et opérateurs cohabitent en toute sécurité grâce aux marquages au sol et au portillon connecté avec accès sécurisé.

Robots, visitors and operators live together in complete safety, thanks to floor markings and a connected gate with secure access.



1 | ZONE DE RECEPTION RECEPTION AREA

Point de départ du parcours des goodies ! L'AGV Gerbeur transporte et remplace les palettes de bacs gerbables Europe. La signalétique au sol optimise la performance grâce à un management visuel efficace.

This is the starting point for the goodies trail! The AGV Stackers transports and replaces pallets of stackable bins in Europe. Floor signage optimizes performance through effective visual management.



PARCOURS ITINERARY

ENTREPÔT CONNECTÉ

BY G



HORAIRES SCHEDULE

Mardi : 9h00 - 17h00
Mercredi : 9h00 - 18h00
Jeudi : 9h00 - 20h00
Vendredi : 9h00 - 17h00



proxInnov



Sponsorié par

Actiwork

Agilox

APREX
SOLUTIONS

elcom[®]
by hellomovit

hapo
EFFORTLESS

factory
A Sonepar Company

sonepar
Powered by difference

fastpoint[®]

item

KUKA

KASSOW robots

Joining forces with

rexroth

MeanWHILE

MODULA

OCA[®]
AUTOMATION
AUTOMATISATION

ORGATEC
SIMPLIFY YOUR WORKFLOW

PILZ
THE SPIRIT OF SAFETY

PRONOMIC

rexroth[®]
A Bosch Company

RS

SICK
Sensor Intelligence,

simcore
EXPERT EN SIMULATION DE FLUX

STILL

TURCK GANNIUS

UNITED
ROBOTICS
GROUP

UR